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Ønske om Status i sak : 

" Plast i Karmøy kommune"der interpellasjon ble enstemmig vedtatt av kommunestyret 12/11.2018 

Det lød som følger: 

"Karmøy kommunestyret ber Rådmannen komme tilbake med en sak innen starten av 2019 om 

hvordan Karmøy Kommune kan bidra til å redusere bruk av plast i kommunen, og da spesielt med 

tanke på engangsplast." 

Karmøy som er en kystkommune har en stor verdi i plastfri natur på land og til havs. 

Begrunnelse: 

Plastbruken vår har økt og skapt store utfordringer. Bæreposer, engangsbestikk, sugerør, qtips og 

emballasje er laget av ikke-fornybare ressurser og havner ofte i naturen. 

Forskning viser at 60-80 prosent av marin forsøpling er plast; omtrent 8 millioner tonn hvert år. Dette 

brytes etterhvert ned til mikroplast, og vis vårt levende økosystem havner dette på vårt matfat. Vi vet 

enda ikke konsekvensene i å spise mikroplast. 

Vedtaket forventes å følges opp av Karmøy kommune. 
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